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Sent: Tue 3/23/2021 8:32:46 AM

Subject: RE: Uitzetmail Q&A's persconferentie 23 maart 2021

Received: Tue 3/23/2021 8:32:46 AM

Goedemorgen,

Hierbij nog twee aanvullende vragen.

Groet

eb

-IBER NAZ) zegt dat 50-plusser zo snel mogelijk een prik moeten krijgen om ziekenhuis/IC-opnames te voorkomen. Gaat u

het vaccinatieprogramma hierop aanpassen?
- Burgemeesters willen dat de vaccinatiegraad wordt meegenomen in de route naar versoepeling van de coronamaatregelen.
Gaat het kabinet hier in mee?
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Onderwerp: RE: Uitzetmail Q&A's persconferentie 23 maart 2021

Ha,

Hierbij alvast twee aanvullende vragen. Dat worden dan vraag 17 en 18. En dan wordt de vraag over quarantaine vraag 19 en

de vraag over Code Zwart vraag 20.

+++

17. Klopt het dat u gebeld bent door |JEEIEZllover het dreigende exportverbod van vaccins? Wat is de positie van

Nederland hierin?

18. Zijn er de afgelopen maand vaccins vanuit Leiden/Halix naar het Verenigd Koninkrijk gegaan? Hoeveel? En klopt het dat

Halix vanaf 25 maart ock aan EU mag leveren? Waarom niet eerder?

ver: ISENEEENGEY
Verzonden: maandag 22 maart 2021 12:46
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Onderwerp: Uitzetmail Q&A's persconferentie 23 maart 2021

Urgentie: Hoog

Dagger collega’s,

Hierbij de vragen die beantwoord moeten worden voor de Q&A-set van de premier en de minister van VWS ten behoeve van de

persconferentie van morgen.

De antwoorden ontvang ik — zoals gebruikelijk -

graag morgen voor 11:00 weer retour, gecheckt door een DG. Morgenochtend
volgen er misschien nog enkele aanvullende vragen, op basis van het nieuws of vanuit de premier of de minister. Daar spreken
we dan een aparte deadline voor af.

Wellicht ten overvloede, maar zouden jullie de schrijvers willen vragen om de vraag goed te lezen en daar ook echt antwoord op

te geven?

Veel dank weer!

+++

Vragen voor VWS

Epidemiologisch beeld & maatregelen
1. U zegt dat de cijfers geen versoepelingen toelaten. Maar zo somber is het beeld toch niet, zeker als je bijvoorbeeld kijkt

naar de sterftecijfers?
2. Afgelopen zaterdag zei Van Dissel tegen de NOS dat een oplopend aantal besmettingen niet hoeft te leiden tot meer

ziekenhuisopnames. Dan kun je toch zeggen dat er ruimte is voor versoepelingen?
3. In meerdere EU-landen wordt de lockdown nu strenger, waarom doen wij dat niet? Neemt u zo niet het risico dat de

ziekenhuizen overbelast raken de komende weken?

4. Vorig jaar maart was de situatie veel erger en toen hadden we een intelligente lockdown, nu een zware. Hoe valt dat te

rijmen?
5. Komt het kabinet alsnog met versoepelingen als mocht blijken dat de cijfers de komende weken de goede kant op gaan

(door bijv. lenteweer en toenemend aantal gevaccineerden)?
6. Heeft het RIVM al onderbouwde gegevens geleverd over effecten van de avondklok of blijft het bij ‘natte vingerwerk’ (zie

FTM vorige week)?

7. Heeft u zelf nog helder welke testen er allemaal zijn? Er wordt gesproken over pcr-testen, sneltesten, zelftesten,

toegangstesten. Snapt u dat mensen soms niet meer snappen wat ze nu moeten doen om binnenkort ergens binnen te

gaan mogen?
8. Zelftesten zijn al verkrijgbaar, waar kunnen mensen ze voor gebruiken?
9. U heeft gezegd dat een negatieve test nooit gevraagd kan worden voor een bezoek aan het gemeentehuis, scholen of

andere openbare gebouwen. Hoe kijkt u daar nu tegenaan?
10. U organiseert nu allemaal Fieldlabs, zoals komend weekend met een vol voetbalstadion. Is dat wel verantwoord met de

huidige besmettingscijfers?

Vaccineren

11. Wanneer gaat er weer geprikt worden met het vaccin van AstraZeneca? Waarom is Nederland weer trager dan andere

landen?

12. Is het wel verstandig om AstraZeneca aan jonge vrouwen te geven als er een kans is — hoewel zeer klein -

op deze

bijwerking?
13. Kunt u zich voorstellen dat mensen het AstraZeneca vaccin niet meer willen? Kunnen ze dan een ander vaccin krijgen?
14. Hoe ziet de vaccinatieplanning eruit? Wanneer verwacht u alle kwetsbaren te hebben ingeént?
15. Hoe ver staat het vaccinatiepaspoort? Doet Nederland mee met het Europese voorstel?

16. Hoe wilt u met zo’n paspoort omgaan met mensen die een vaccin hebben gekregen dat (nog) niet is goedgekeurd door

EMA?

Quarantaine
17. Hoe staat het met het wetsvoorstel quarantaineplicht?

Ziekenhuizen

18. Hoe staat het met Code Zwart? Zijn ziekenhuizen er klaar voor als derde golf uit de hand loopt?


